
Verzonden: woensdag 4 juni 2025 18:52 
Aan: Voorhof, Diana <Diana.Voorhof@doesburg.nl> 
Onderwerp: FW: Riolering Putpad - toevoeging ingekomen stuk aan agendapunt 5, cie. VROM 11-06-
2025 
Urgentie: Hoog 
 
Geachte mevrouw Voorhof,  
 
Al enige tijd, meer dan een half jaar, zijn wij, bewoners van het Putpad, met dhr. …. in overleg over 
de problemen met de riolering van het Putpad. Zoals waarschijnlijk bekend is, ligt het Putpad erg laag 
ten opzichte Van zowel de Nieuwstraat als de Burg. Nahuyssingel. Nu is ons ter ore gekomen dat 
mogelijk de riolering van de Nahuyssingel en de Lindewal vervroegd aangepakt gaat woorden. Tot 
onze verbazing staat het Putpad daarbij niet genoemd. Graag willen we om, problemen in de 
toekomst te voorkomen, dat de riolering van het Putpad meegenomen wordt in de reconstructie van 
de riolering e.d. van Lindewal en Burgemeester Nahuyssingel, al vóór 2028.  
Vandaar de vraag of onze email c.q. ons verzoek toegevoegd kan worden als ingekomen stuk aan 
punt 5 van de agenda van de vergadering van commissie VROM, d.d. 11-06-2025. 
 
Met vriendelijke groet, 
Namens de bewoners van het Putpad, 
 
Van:   
Verzonden: maandag 2 juni 2025 09:52 
Aan: ....@doesburg.nl 
CC: 
Onderwerp: RE: Riolering Putpad 
Urgentie: Hoog 
 
Hallo …. 
 
Ons is ter ore gekomen dat in onze buurt de riolering mogelijk vervroegd wordt aangepakt.  
Zie onderstaande informatie. 
 
Onderstaande ter info, dit wordt volgende week 11 juni in de commissie VROM behandeld.  
 
Mogelijk binnen de programmaperiode toe te voegen wegenproject is de reconstructie 
Lindewal, Burgemeester Nahuyssingel, Meipoort   
Om budgettaire redenen is ervoor gekozen om onder andere de aanpak van het wegtracé Lindewal, 
Burgmeester Nahuyssingel en Meipoort buiten de programmaperiode te laten. Afgelopen periode 
ontvangen wij steeds vaker signalen over rioolverstoppingen als gevolg van rioolverzakkingen. Wij 
geven u in overweging om de aanpak van deze wegen niet pas op te pakken ná 2028, maar de 
uitvoering ervan alsnog op te nemen in het huidige MIP. Dit moet voorkomen dat voor plaatselijk 
rioolherstel en het hiervoor wegnemen en terugbrengen van bestrating onnodig veel extra kosten 
worden gemaakt.   
 
Uit deze aankondiging begrijpen we dat het Putpad daarin niet wordt meegenomen, klopt dat? 
Is dat met een bepaalde reden of mogelijk over het hoofd gezien? 
Graag horen we of het Putpad ook wordt meegenomen in deze aanpak. 
 
Namens de bewoners van het Putpad, 
 

mailto:....@doesburg.nl


Van: ....@doesburg.nl 
Verzonden: woensdag 7 mei 2025 14:12 
Aan: 
CC: 
Onderwerp: RE: Riolering Putpad, 
 

Goedemiddag, 
 
Vorige week ben ik met een collega van de buitendienst wezen kijken, en vandaag ben ik 
met de aannemer ter plekke wezen kijken. 
Vanmorgen hebben we ook gesproken met ….. 
We hebben nu een beetje een beeld van wat er speelt. 
We gaan nu kijken met de aannemer om te zien welke oplossingen er zijn! 
 
We kunnen nooit ervoor zorgen dat alle Wateroverlast opgelost wordt, aangezien de 
buien steeds extremer worden. 
Een belangrijke stap is in iedergeval om zoveel mogelijk regenwater van het riool af te 
halen. 
 
Jullie als bewoners kunnen de regenpijpen afkoppelen van het riool en dit zo veel 
mogelijk in het groen laten stromen. ( misschien hebben jullie dat al gedaan, maar dat 
hebben wij niet bekeken.) 
Volgende week zitten de aannemer en ik weer bij elkaar om de zaken verder te 
bespreken. 
 
Met vriendelijke groet, 

   
 

Team: Beheer 
Werkdagen: maandag t/m vrijdag 
Tel:  
E:   
 

 

Volledige juridische tekst van onze disclaimer kunt u hier lezen:   
     
 
Van:   
Verzonden: dinsdag 8 april 2025 10:09 
Aan: ....@doesburg.nl 
Onderwerp: FW: Riolering Putpad, 
Urgentie: Hoog 
 
Hallo ….. 
Ik hoop dat u weer beter bent! 
Zie verder hieronder uw antwoord van 17 januari en mijn vraag van 17 maart. 
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Kunt u daar nu meer duidelijkheid over geven? 
Namens de bewoners van het Putpad  
 
Van:   
Verzonden: maandag 17 maart 2025 13:34 
Aan: ...@doesburg.nl 
Onderwerp: RE: Riolering Putpad, 
Urgentie: Hoog 
 
Hallo Meneer …. 
 
Tot op heden hebben we nog niets vernomen rondom of over het advies buro.  
Zie uw bericht hieronder. 
We zijn nu 2 maanden verder. 
Kunt u daar wat meer uitsluitsel over geven? 
 
Van: …@doesburg.nl   
Verzonden: dinsdag 14 januari 2025 09:31 
Aan:  
Onderwerp: Riolering Putpad, 
 
Goedemorgen,  
 
We hebben u brief met betrekking tot de wateroverlast van het putpad. 
Helaas laat de ontwikkelingen van de omliggende straten en het putpad op zich wachten. 
Maar dat wil niet zeggen, dat we niet kunnen kijken of we de problemen die ontstaan , eventueel op 
een andere manier kunnen oplossen. 
Er is inmiddels al contact gezocht met een adviesburo, die kan rekenen aan het rioolsysteem in het 
putpad en ook aan de hand daarvan, wateroverlast inzichtelijk kan maken, bij de diverse regenbuien, 
en dan niet met meest onbelangrijke, een aanbeveling kan doen, om het probleem op te lossen. 
 
Hopelijk heb ik u en hiermee voor nu voldoende geinformeerd. 
 
Met vriendelijke groet, 

   
 

Team: Buitenbeheer 
Werkdagen: maandag t/m vrijdag 
Tel:  
E:   
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